
Zápisnica 
Pozemkové spoločenstvo Urbariát Šaľa, so sídlom Šaľa, Hviezdoslavova 2 

Zo zasadnutia výboru 15.3.2017 
 

 Dňa 15.3.2017 o 16:00 hod sa uskutočnilo zasadnutie Výboru s nasledovným 
programom: 
 

1. Otvorenie 
2. Prevzatie všetkých zvyšných písomností a pečiatky od bývalého predsedu 

výboru p. Karafu 
3. Oboznámenie zo zisteniami z miestnej ohliadky lesných porastov dňa 

12.3.2017 o 14:00 hod od cestného mosta smer železničný most až po hranicu parc. vo 
vlastníctve urbárnikov 

4. Prejednanie daňového priznania za rok 2016 
5. Riešenie potreby zmeny stanov 
6. Riešenie odmeňovanie členov výboru, dozornej rady 
7. Zaujatie stanoviska k uzatvoreným zmluvám / aktuálnym/ a zavedenie postupu 

na vyjednávanie, predkladanie ponúk a uzatváranie zmlúv. 
8. Návrh a vypracovanie cenníka a schvaľovania žiadostí podielnikov na 

možnosť zvýhodneného odkúpenia palivového a úžitkového dreva alebo možnosť 
samovýroby palivového dreva zo zbytkov po ťažbe, prípadne cenník pre ostatnú verejnosť 

9. Kontrola správnosti údajov zapísaných v registri PS, Okresného úradu v Šali 
(návrh na opravu zrejmých nesprávností)  

10. Návrh na predloženie schválených členov lesnej stráže 
11. Výzva na predloženie správy odborného lesného hospodára o realizácii PSL 

za rok 2004 – po súčasnosť s presným uvedením celkovej výmery lesných porastov PS 
Urbariát Šaľa, aké hospodárske opatrenia boli vykonané, koľko sa vyťažilo m3 dreva, 
skladba vyťažených porastov, taktiež či sa plánuje výrub nežiadúcich drevín, či bola 
realizovaná príprava plochy na obnovu lesa v tých porastoch, kde sa vykonala ťažba dreva, 
skladba vysadených porastov, ako bola zabezpečená ochrana drevín proti burine a zveri.  

12. Vyjadrenie k žiadosti OZ Bošňáka zo dňa 9.3.2017 
13. Rôzne  
14. Diskusia 
15. Záver  

 
Prítomní: JUDr. Jana Braníková – predseda výboru 

    Tibor Belovič– podpredseda výboru   
     Peter Farkaš– člen výboru 
     Ing. Ladislav Gáll – člen výboru 
      

Prizvaný....p. Karafa 

Neprítomný:    Ing. Juraj Pápay – člen výboru, neúčasť ospravedlnil 
 

Za zapisovateľa bola určená - JUDr. Jana Braníková. 

Prítomní členovia výboru o 16:00 hod odhlasovali program zasadnutia: 

Za:4 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 



2./ Zasadnutie viedla predsedníčka JUDr. Jana Braníková, ktorá prevzala zvyšnú časť 
dokumentácie podľa prílohy od p. Karafu. 

 V čase prevzatia dokladov bolo zistené, že na sporiacom účte Urbariátu je stav 
finančných prostriedkov 36 323,25 Eur a hotovosť vo výške 289,25 Eur. 

 Finančná hotovosť sa odovzdala p. Farkašovi, ktorý bol na minulom výbore zvolený 
za pokladníka. 

 3./ Predsedníčka oboznámila prítomných o zisteniach zo dňa 12.3.2017. Stav 
porastov je rôzny, členovia výboru nie sú kompetentní na zaujatie odborného stanoviska 
k plneniu si povinností zo strany obhospodarovateľa. Bolo navrhnuté, aby sa oslovila 
nezávislá osoba (blízky obhospodarovateľ), ktorý vykoná kontrolu a v prípade, že oznámi 
pochybenia spočívajú v porušení povinností obhospodarovateľa v zmysle PSL bude 
požiadavka na vykonanie auditu, resp. znaleckého dokazovania. 

Pri obhliadke v teréne bolo zistené nelegálne obyvateľstvo v lese...bezdomovci. 
Príslušná fotodokumentácia bola zaslaná na Mesto Šaľa za účelom pomoci pri hľadaní 
riešenia na odstránenie tohto stavu. Predsedníčka oboznámila stav tejto veci a odpoveď 
kompetentných.  

p. Karafa prítomných oboznámil s protestom prokurátora, ktorý je pripojený 
k zápisnici. 

Na otázku člena výboru uviedol, že Lesy SR boli obhospodarovatelia do r. 2003, 
odvtedy je jeho firma Registana. Potom rokovanie výboru p. Karafa opustil. 

4./ Predložené daňové priznanie bolo výborom odsúhlasené s tým, že berú na 
vedomie daňové povinnosť 3.396,73 Eur k 31.3.2017 a 4 x preddavky na daň á 903,69 Eur 
k 31.3.2017, 30.6.2017, 30.9.2017, 31.12.2017 

Prítomní členovia výboru hlasovali o predloženom daňovom priznaní za rok 2016: 

Za:4 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

5./ Riešenie potreby zmeny stanov bude na najbližšom zasadnutí výboru, s tým, že 
prítomní členovia majú predložiť konkrétne návrhy. 

6./ Prítomní členovia výboru tento bod programu navrhli odsunúť na jeseň rok 2017. 
Ing. Ladislav Gáll uviedol, že on odmenu za svoju prácu nepožaduje. 

7./ Nakoľko zmluvy boli len na tomto výbore predložené, musia si ich členovia 
preštudovať a postup vyjaednávania sa upraví pre výbor podľa nových stanov, pričom sa 
navrhuje, aby vyjednávanie bolo kolektívne pre výborom, resp. výborom splnomocneným 
členom/ členov. 

8./ Uvedený bod sa prerokuje s obstarávateľom za akých podmienok bude možné 
odoberať podielnikmi palivové dravo a iné drevo s návrhom na cenu za kubík. 



9./ Bola zistená chyba v registri v LV č. 7456. Bližšie sa bude vyjadrovať na 
najbližšom výbore najväčší podielnik – zástupca Roľníckeho družstva Šali – p. Pápay 

10./ Navrhovaným členom lesnej stráže predsedníčka odovzdala podklady na 
vyplnenie k ich návrhu na zápis s požiadavkami, čo treba k návrhu pripojiť. 

11./ Výbor odsúhlasil navrhovanú žiadosť na zaslanie p. Haládikovi 

Prítomní členovia výboru hlasovali za navrhovanú žiadosť: 

Za:4 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

12./ Výbor k žiadosti OZ Bošňáka zaujal stanovisko: 

Výbor súhlasí s tým, aby OZ Bošňáka upravilo čas lesoparku od cesty po cestný 
most, kde sa nachádza hojdačka. Úprava pozostáva z čistenia priestoru, hrabania listov, 
popadaných konárov a vetiev, nesmú však zasahovať do rastúcich porastov. Súhlasí sa 
s využitím na rekreačné účely tejto časti lesoparku, môžu sa osadiť lavičky po obvode aj 
bránky na futbal ale pozdĺž kratšej strany tak, že jedna bude pri cestnom moste a druhá pri 
lese. Je potrebné ale vždy kontaktovať p. Karafu, ktorý má les v prenájme. 

Za:4 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

13./ p. Belovič a p. Gáll uviedli, že je potrebné ísť do ČSOB banky a zadať nový 
podpisový vzor pre predsedníčku. Taktiež je potrebné otvoriť bežný podnikateľský účet 
a previesť tak finančnú hotovosť 7.000,- Eur zo sporiaceho účtu na vykrytie daňových 
povinností. Následne po podaní daňového priznania je potrebný uskutočniť prevod splatnej 
dane a faktúry za účtovníctvo. 

14./ 

Predsedníčka požiadala p. Farkaša o zistenie ceny zhotovenia web-stránky Urbariátu  
a ročných poplatkov s tým, že na najbližšom výbore sa rozhodne kto nám stránku zhotoví 
a bude spravovať. 

15./ 

Predsedníčka prítomným poďakovala za účasť. 

Ďalší termín konania výboru bol zvolaný na deň 26.4.2017 o 16:00 hod v budove 
družstva. Program bude zaslaný členom výboru aspoň tri dni vopred. 

 

Zapísala: JUDr. Jana Braníková 


